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Jag anser att det rör sig om en organisatorisk förändring av sådan art, att den bör bli föremål 
för en politisk prövning. Enligt min uppfattning är det direkt olämpligt att slå samman 
aktuella verksamheter. Jag tror inte på synergieffekter av en sammanslagning utan befarar 
negativa konsekvenser för kommunens kulturliv och näringsliv. Vid en sammanslagning bör 
tjänsten som chef för den nya verksamheten utannonseras. 


